
 
Sivistyslautakunnan esitykset investointisuunnitelmaan 2025 
  
SIVLA 18.09.2024 § 51    
255/02.02.00/2024    
 

Sivistyspalveluiden investointisuunnitelmaa on valmisteltu 
sivistyspalveluiden johtoryhmässä sekä toimialan muiden esimiesten 
kanssa yhteistyössä. Investoinnit ovat linjassa kuntatasoisten 
strategisten ohjelmien kanssa. Uuden yhtenäiskoulurakennuksen 
käyttöönotto vuoden 2025 alussa aiheuttaa poikkeuksellisen suuria 
kaluston ja laitteiston kertainvestointeja. 
 
Perusopetuksen investointiesitys 177 437 euroa perustuu 
Yhtenäiskoulun saapuneisiin kalusto- ja laitetarjouksiin. Myös 
Riihivalkaman koulu/päiväkodin ruokalan tuolit kuuluvat perusopetuksen 
investointisummaan. Tuolien uusiminen hygieniasyistä perustuu 
terveystarkastajan raporttiin, jonka mukaan ruokalan tuolit tulee korjata 
tai uusia helposti puhtaana pidettäviin. Tarkastusraportti on esityslistan 
liitteenä.  
 
Varhaiskasvatuksen esitys sisältää yhteensä 45 000 euroa päiväkotien 
kalusteita. Vapaa-aikapalveluiden esitys 14 000 euroa koostuu kunnan 
ja Torro Seuran yhteishankintana suunnittelemasta traktorimönkijän 
hankinnasta. Kirjastopalveluiden 20 00 euron investointiesitys sisältää 
kuntalaisten vahvasti toivoman kirjaston etätyöpisteiden (2 kpl) 
hankinnan. 
 
Sivistyspalveluiden investointiesitys vuodelle 2025 on yhteensä 256 437 
euroa. Investointiesitys perusteluineen on esityslistan liitteenä. 

 
  Yritysvaikutusten arviointi (Kvalt 66 §, 20.12.2010): 
  Vaikuttaako yritysten kilpailutilanteeseen: Kyllä/Ehkä/Ei  
  Onko päätöksellä vaikutuksia yritysten määrän kehittymiseen:  
  Kyllä/Ehkä/Ei 
  Vaikuttaako päätös positiivisesti työpaikkojen muodostumiseen: 
  Kyllä/Ehkä/Ei 
  Onko palvelu mahdollista ulkoistaa: Kyllä/Ehkä/Ei 
 
Valmistelija: Sivistysjohtaja Pekka Lintonen, puh. 050 339 3675 
  Kirjastonjohtaja Soili Ojanen, puh. 050 409 8093 
  Liikunta- ja nuorisopäällikkö Petri Takala, puh. 050 353 7708 
  Varhaiskasvatuspäällikkö Paula Laakso, puh. 050 372 2267  
 
Esittelijä:  Sivistysjohtaja 
 
Päätösehdotus: Sivistyslautakunta päättää esittää kunnanhallitukselle vuoden 2025 

talousarvioon liitteen mukaiset investoinnit. 
 
Käsittely: Sivistysjohtaja Pekka Lintonen esitteli lautakunnalle sivistyspalveluiden 

esityksiä investointisuunnitelmaan. 
 
 Kasvatuspäällikkö Paula Laakso, Koulukeskuksen rehtori Katja 

Lehtoranta, kirjastonjohtaja Soili Ojanen ja liikunta-ja nuorisopäällikkö 



Petri Takala olivat läsnä klo 17:00 alkaen esittelemässä asiaa 
lautakunnalle ja he poistuivat kokouksesta klo 17:53 ennen päätöksen 
tekoa. 

 
Päätös:  Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 


